
PROTOKÓŁ NR 9/2015  
Z POSIEDZENIA RADY KRAKOWSKICH SENIORÓW  

W DNIU 15.10.2015 r. 
 

Przebieg spotkania: 

1. Posiedzenie rozpoczął Przewodniczący RKS Pan Antoni Wiatr witając wszystkich 
bardzo serdecznie. 

2. Zebranych powitał Rektor Akademii Wychowania Fizycznego, Pan Profesor Andrzej 
Klimek, życząc owocnych obrad. 

3. Pani Anna Okońska-Walkowicz, Doradca Prezydenta Miasta Krakowa ds. Polityki 
Senioralnej złożyła gratulacje Radzie za uzupełnienie jej składu o Pana Jerzego 
Dziwisza. 

4. Pan Jerzy Dziwisz poinformował zebranych o swojej działalności na rzecz seniorów: 
od 20 lat prowadzi Klub Seniora przy ul. Zapolskiej. 

5. Pan Przewodniczący podał do wiadomości informację, że w dniu 21.10.2015 r. 
odbędzie się spotkanie z Radą Seniorów z Gorlic w Sali Portretowej UMK o godz. 10. 

6. Pani B. Szafranie przekazała informację o udziale w posiedzeniu Obywatelskiego 
Parlamentu Seniorów w Warszawie.  

7. Omówiono projekt uchwały dotyczącej „Koperty Życia Seniora”: ustalono, że Koperta 
(w czerwonym kolorze) powinna być naklejona na lodówce i drzwiach. Uchwałę 
przyjęto jednogłośnie.  

8. Ustalono, aby komisje tematyczne opracowały sprawozdanie ze swej działalności. 

9. Na wniosek Pana Zgały omówiono problem budownictwa mieszkalnego komunalnego 
w celu zapobieżenia wzrostu bezdomności, wyciągnięcia starszych schorowanych 
ludzi z prywatnych kamienic. 

10. Pani B. Szafraniec przypomniała o deklaracji wyborczej Pana Prezydenta Jacka 
Majchrowskiego, który zobowiązał się do realizacji działań na rzecz seniorów. 

11. Pani A. Okońska-Walkowicz stwierdziła, że musi nastąpić zmiana ustawy o 
budownictwie komunalnym, co należy do kompetencji rządu. Uchwalę przyjęto 
jednomyślnie.  

12. Pani M. Francuz przekazał informację na temat działalności Uniwersytetu Trzeciego 
Wieku. Stwierdziła, że należy uregulować sprawy finansowe seniorów.  

13. Pani A. Okońska-Walkowicz zobowiązała się, ze podejmie działania w tej sprawie, 
aby uczelnie brały na siebie sprawy finansowe seniorów.  

14. Pan A. Rakoczy podziękował wszystkim członkom Rady za udział w pogrzebie Pana 
Smyka. 

15. Pani M. Francuz poinformowała o wydanej książce pt. „Tajemnice przeznaczenia”. 

16. Pani A. Okońska-Walkowicz pogratulowała członkom RKS za medale zdobyte w 
Mistrzostwach Krakowa Seniorów. Złożyła też podziękowania osobom, które były 
zaangażowane w przeprowadzenie tej imprezy. Oceniła też, że Mistrzostwa były 
świetnie przygotowane i należy organizować mistrzostwa miejskie, a potem 
ogólnopolskie.  



17. Pani A. Okońska-Walkowicz poinformowała, że 16.11.2015 r. o godz. 10 odbędzie się 
spotkanie krakowskich seniorów w Centrum Kongresowym ICE Kraków. W 
programie będzie podawana informacja o działalności na rzecz seniorów, prezentacja 
filmu, koncert, poczęstunek. 

18. W dniu 19.10.2015 r. o godz. 8.45 odbędzie się spotkanie seniorów w Muzeum 
Inżynierii.  

19. Pani B. Szafranie podała informację o konferencji pt. „Srebrna gospodarka” 
dotyczącej możliwości finansowania programów senioralnych. Proponuje założenie 
spółdzielni socjalnych. 

20. Pan M. Krzewiński zaproponował przystąpienie do współpracy z Polską Unią 
Seniorów i Europejską Unia Seniorów. 

21. Omówiono temat informatora dla seniorów z Krakowa, który powinien obejmować 
tematy zdrowia, sportu i kultury. Informator ten powinien być wydrukowany do końca 
2015 r.  

 

Wolne wnioski: 

� opracowanie dyplomu jako podziękowania; 

� Pani B. Szafraniec poinformowała o swojej działalności na rzecz Batalionów 
Chłopskich;  

� Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę dotyczącą drogi 
wewnętrznej na terenie Bursy przy Al. Focha 39. Uchwałę przyjęto 
jednomyślnie.  

 

Następne zebranie RKS wyznaczono na 12.11.2015 r.  

 


